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Aanwezig:     

Gemeente Kerkrade         

- Mw. P. Dassen-Housen (burgemeester/ plv. v z.)  

- Dhr. J.P.J. Noël (Raadslid/Lokaal alternatief Kerkrade) 

- Dhr. L.A. Jongen (Raadslid/PvdA) 

- Dhr. H. Vleugels (Raadslid/Ons Kerkrade) 

- Dhr. M. Charlier (Raadslid/Lokaal Alternatief Kerkrade) 

- Dhr. R.T.A.L. Hoofs (Raadslid/CDA) 

- Dhr. B. Oerlemans (Raadslid/Burgerbelangen) 

- Dhr. J.P.J. Ritterbeeks (plv. Mw. N. Heijltjes) 

- Dhr. J. Paas (Wethouder / Dagelijks Bestuur Eurode) 

- Dhr. J. Schlangen (Wethouder / Dagelijks Bestuur Eurode) 

 

-Mw. C. Dodemont-Gulikers (Griffie) 

 

Stadt Herzogenrath 

- Dr. B. Fadavian (burgemeester/vz.) 

- Mw. D. Havertz (1.Beigeordnete/plv. secr.) 

- Dhr. J. Schoog (Raadslid/SPD) 

- Dhr. S. Kuklik (Raadslid/SPD) 

- Dhr. B. Barth (Raadslid/UBL) 

- Mw. G. Spiertz (Raadslid/CDU) 

- Dhr. D. Knehaus (plv. R. Savelsberg) 

 

Eurode secretariaat      

- Dhr. C. Chudy  

- Dhr. S. Brandenburg 

- Mw. S. van den Berg-Thoennißen 

- Mw. E. Stollman 

   

Afwezig: 

- Mw. S. van den Berg-Thoennißen (Eurodesecretariaat) 

- Dhr. R. Stijns (Gemeentesecr./secr.) 

- Dhr. B. Bock (Raadslid/FDP) 

- Mw. N. Heijltjes (Raadslid/Burgerbelangen) 

- Dhr. G. Haas (Raadslid/PvdA). 

- Dhr. R. Savelsberg (Raadslid/SPD) 

- Dhr. D. Gronowski (Raadslid/CDU) 

- Dhr. D. Behrend (Raadslid//Die Grünen) 

  

Verslag van de openbare vergadering 

 van de Euroderaad van het 

Openbaar Lichaam EURODE 

d.d. 12 december 2024 

 
18.30 uur in de Raadzaal van het Raadhuis, 

Kerkrade, Markt 1. 

  

 

De vergadering vond digitaal plaats.  

Herzogenrath 

Eurode-Park 1, Kerkrade/Herzogenrath 
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Agendapunt 1 Opening vergadering en vaststelling agenda 

 

De heer Dr. Fadavian opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. De 

deelnemerslijst wordt geactualiseerd. Mevrouw Dr. Dassen-Housen zal iets later deelnemen in 

verband met een andere afspraak. De heren Haas en Bock hebben zich afgemeld. Voor de heer 

Savelsberg en mevrouw Heijltjes nemen plaatsvervangende leden deel. Er zijn geen op- of 

aanmerking over de agenda. 

 

Besluit 

De agenda wordt conform voorstel unaniem vastgesteld. 

 

 

 

Agendapunt 2 Vaststelling verslag Euroderaad d.d. 6 juni 2024 

 

Dr. Fadavian bedankt het Eurodesecretariaat voor het opstellen van het verslag en vraagt de 

raadsleden of er op- of aanmerkingen zijn hierover.  

 

Besluit 

Het verslag van 6 juni 2024 wordt unaniem vastgesteld. 

 

 

 

Agendapunt 3 Presentaties 

 

3.1 Presentatie nieuwe Eurode-film Euregio  

Vanwege technische problemen kan de film niet met geluid worden afgespeeld. Daarom is 

besloten dat de link naar de film de volgende dag door het secretariaat naar alle raadsleden 

wordt gestuurd. 

 

3.2 Presentatie haalbaarheidsstudie fietsverbinding Kerkrade Busstation -

Eurode Bahnhof treinstation Herzogenrath 

De heer van Duren (ingenieursbureau Royal Haskoning DHV) houdt een presentatie in het 

Duits over de fietsverbinding Kerkrade – Herzogenrath en de huidige stand van zaken. De 

presentatie is als hand out (Duits en Nederlands) tijdens de vergadering uitgedeeld. 

 

 

 

Agendapunt 4 Ter besluitvorming/ ter vaststelling 

 

4.1   Vergaderdata Euroderaad 2025 

Voor 2025 worden de navolgende vergaderdata voorgesteld:  

 

De Euroderaad:  

- Dinsdag 27 mei 2025, om 18.30 uur raadzaal Herzogenrath  

- Woensdag 10 december 2025, om 18.30 uur raadzaal Kerkrade. 

 

Hierop merkt de heer Charlier op dat de dinsdagavond in Kerkrade voor raadsleden 

gereserveerd is, waardoor er mogelijk een planningsconflict kan ontstaan. De aanwezige 

medewerkster van de Griffie, mevrouw Dodemont-Gulikers, geeft echter aan dat de 
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vergaderdatum in mei al is afgestemd en definitief in de agenda is opgenomen, zodat er geen 

conflicten ontstaan. 

 

Besluit 

De Algemene Raad van het Openbaar Lichaam Eurode besluit om de vergaderdata conform  

voorstel, vast te stellen. 

 

 

4.2   Wijziging Gemeenschappelijke regeling Openbaar Lichaam Eurode 

Op 1 Juli 2022 trad een wijziging van de Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr) in werking. 

Omdat de Wgr leidend is voor de vigerende gemeenschappelijke regeling van Eurode, betekent 

dit dat deze ook aangepast moet worden. Verder wordt er in de wijaiging ook het voorstel tot 

aanpassing van de bijdrage per inwoner (van €0,50 naar €0,75) opgenomen. Voor overzicht van 

wijzigingen inclusieve toelichtingen, zie bijlage 2. 

 

Mevrouw van den Berg-Thoennißen licht toe dat de wijziging van de statuten vooraf besproken 

is in het Dagelijks Bestuur van Eurode. Hierbij had de heer Kuklik opmerkingen over de 

wijziging in Artikel 31, lid 1.Naar aanleiding daarvan had de heer Roland een gewijzigde 

formulering voorgesteld, die uiteindelijk werd overgenomen. 

 

De heer Charlier stem in met de wijziging van de gemeenschappelijke regeling en acht de 

verhoging van de bijdrage zinvol en noodzakelijk. Hij bekritiseert echter het feit dat in de 

Euroderaad j.l. was besloten de verhoging eerst door de raden goed te laten keuren, en verbaast 

zich nu dat deze verhoging direct als een thema ter besluitvorming in de Euroderaad wordt 

ingebracht. De heer Chudy licht toe dat de verhoging pas voor 2026 kan worden ingediend via 

de begrotingsvoorstellen, die volgend jaar gepresenteerd worden. Bovendien waren de raden al 

eerder in de Euroderaad j.l. geinformeerd en hadden zij informeel hun goedkeuring gegeven. 

Wat betreft de planning was dit de meest geschikte aanpak. 

 

Besluit 

De leden van de Algemene Raad stemmen unaniem in met de hierboven genoemde wijziging 

van de statuten (zie bijlage 2) en het opnieuw vaststellen van de statuten door de Raad van de 

Gemeente Kerkrade en de Raad van de Stadt Herzogenrath, waarna deze aan de Gedeputeerde 

Staten van de Provincie Limburg in Maastricht worden gestuurd. 

 

 

 

Agendapunt 5 Ter kennisname/ ter bespreking 

 

5.1   Stand van zaken / Projectlijst 

De heer Brandenburg presenteert de projectlijst. 

 

Eurodedag 2025 

18 mei 2025 zal onder het motto “Spel zonder grenzen” de Eurodedag op de markt van 

Kerkrade, de sport- en zwemhal van VIE als ook de HuB plaatsvinden. Op de 

verbindingswegen tussen de Markt en VIE zal een randprogramma voor kinderen 

plaatsvinden. Er worden 8 spelen georganiseerd met 16 deelnemende teams à 8 – 10 

deelnemers uit Herzogenrath en Kerkrade. De minimumleeftijd is 16 jaar. 
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Eurodepark 

De vermeende huurders hadden de vormgeving van de gevelramen goedgekeurd. Het is echter 

gebleken dat niet het Forum für Kunst und Kultur maar de Frauenkomm.Gleis1 de werkelijke 

huurders van de ruimte zijn. Deze geven geen toestemming voor het beplakken van de 

gevelramen, aangezien hierdoor het zicht op de spoorwegen vanuit de aanwezige 

evenementenruimtes niet meer mogelijk zou zijn. Dit zou vooral voor de kinderen erg jammer 

zijn. Men heeft besloten de ramen van de leslokalen in het paviljoen ter beschikking te stellen. 

Begin volgend jaar zal de planning hiervoor worden gemaakt. Er moet echter opnieuw een 

aanvraag voor een monumentenvergunning worden ingediend. 

 

Handhaving-Ordnungsamt 

B-solutions heeft een aanvraag ingediend voor juridische ondersteuning. Op de stoffenmarkt 

in Kerkrade heeft een gezamenlijke patrouille plaats gevonden, deze zal herhaald worden 

tijdens de Burgweihnacht in Herzogenrath. Daarnaast is er een gezamenlijke taalcursus 

gestart. 

 

Bilinguale KiTa 

Ook voor dit thema is er een aanvraag ingediend bij B-Solutions. In Herzogenrath heeft een 

enquête onder ouders plaatsgevonden om de behoefte aan een tweetalige opvang te peilen. De 

resultaten van de enquête worden begin 2025 verwacht. 

 

Grens overstijgende Ferienspiele/Sommersjpass 

Momenteel worden de ideeën uitgewerkt voor gezamenlijke Ferienspiele. Hiervoor worden in 

samenwerking met The MoveFactory tijdens de eerste weken van de zomervakantie de 

Ferienspiele in Straß ingezet. Als thema werd gekozen voor ‘circus’ waarbij de Ferienspiele 

zullen worden afgesloten met een gezamenlijke circusvoorstelling. 

 

World Cleanup Day 

De World Cleaunup Day vond op 21 september 2024 plaats in samenwerking met ‘Kirchroa 

ruumt op’. Voor het eerst werd na de inzamelingsactie bij het EBC een kleine informatiemarkt 

over het thema ‘duurzaamheid’ georganiseerd. Dit staat opnieuw gepland voor 2025 en de 

Stadt Herzogenrath/Umweltamt wil hieraan deelnemen. 

 

Sanering van de Nieuwstraat/Neustraße 

Naar aanleiding van klachten van burgers en de slechte staat van de fiets- en voetpaden langs 

de Nieuwstraat/Neustraße hebben zowel de gemeente Kerkrade als de Stadt Herzogenrath de 

boomwortelpopulatie geïnspecteerd. De resultaten ontvangen we in het voorjaar van 2025. 

Een gehele sanering van de straat zal op zijn vroegst over ca. vijf jaar plaatsvinden. Er dient 

rekening te worden gehouden met de tweede fase van de Eurode Geschichtsmeile en het 

burgerinitiatief voor een Nieuwstraat/Neustraße Park. 

 

Grens overstijgende stages 

Bij de vorige bijeenkomst heeft de werkgroep een rondleiding gehad in het Vista-College in 

Maastricht. Komend jaar staat een rondleiding in Het Martin Buber op de planning. 

 

Samenwerking HUB – Stadbücherei Herzogenrath 

Er heeft een overleg plaats gevonden met beide directies. Als gevolg daarvan heeft het 

Eurode-secretariaat de zogenaamde ‘Eurode-Service’ (de mogelijkheid tot lenen van boeken 

in beide bibliotheken) aangepast in de betreffende flyers en gepubliceerd. In de toekomst 

willen beide bibliotheken de culturele samenwerking nauwer aangaan. 
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Eurode – Valga 

Er heeft een online bijeenkomst plaatsgevonden waar elkaars projecten werden gepresenteerd. 

Ideeën uit Valga zouden kunnen worden meegenomen in het project Nieuwstraat/Neustraße 

Park. De intentie is uitgesproken om elkaar uit te nodigen voor de twee stadsfeesten die 

volgend jaar plaatsvinden. 

 

Enquête onder medewerkers 

Gemeente Kerkrade heeft een enquête gehouden onder het ambtelijk apparaat en de Stadt 

Herzogenrath heeft een vergelijkbare enquête uitgevoerd binnen de Verwaltung. Hieruit bleek 

dat het Openbaar Lichaam Eurode nauwelijks bekend is onder de medewerkers en dat 

medewerkers nauwelijks gebruik maken van de diensten van Eurode. In de toekomst zullen 

het Eurode-secretariaat regelmatig informatiebijeenkomsten voor het ambtelijk apparaat en de 

Verwaltung worden georganiseerd. Het doel is niet alleen om de werkzaamheden van het 

Openbaar Lichaam uit te leggen, maar ook om de verschillen in besturen, ambtelijk apparaat 

en politieke systemen nader te duiden. 

 

Newsletter 

De heer Brandenburg presenteert de nieuwe Eurode-Newsletter. Deze zal niet alleen als 

digitale versie aan de Algemene Raad en het Dagelijks Bestuur worden gestuurd maar zal ook 

in papieren versie in beide gemeentehuizen, in het EBC en in de beide bibliotheken worden 

voorhanden zijn. 

 

Eurode – Dubbelstad 

Het Eurode-secretariaat werkt momenteel aan een concept hoe grens overstijgende 

samenwerking in de drie beleidsterreinen kinderdagverblijven/openbare 

orde/energievoorziening juridisch geborgd kan worden. Er zal ook een brief worden 

geschreven aan de verantwoordelijke ministeries in Nederland en Bezirksregierungen in 

Duitsland met het verzoek om hun steun bij het verkrijgen van een ‘speciale Europese status’ 

voor de uitvoering van grens overstijgende projecten. 

 

De heer Hoofs verzoekt om de projectenlijst per e-mail naar alle raadsleden te sturen en 

toekomstige projectontwikkelingen via deze projectenlijst te communiceren. 

 

De heer Barth wil graag dat het wandelpad ‘Wasserweg Wurm’ aan de projectenlijst wordt 

toegevoegd en stelt voor om volgend jaar een gezamenlijke wandeling langs dit pad te 

organiseren. 

 

De heer Dr. Fadavian stelt voor om de World Cleanup Day als gezamenlijke grens 

overstijgende actie te verplaatsen van september naar het voorjaar, als een evenement voor de 

‘lenteschoonmaak’. In september werden veel activiteiten parallel aan de officiële datum 

gepland, waardoor er overlappingen ontstonden en het aantal aanmeldingen achterbleef bij de 

verwachtingen. 

Hij benadrukte ook het belang van het project ‘dubbelstad. Omdat we bij veel gezamenlijke 

projecten tegen de grenzen van de nationale richtlijnen aanlopen, is het van groot belang om 

als Eurode een soort van ‘vrijbrief’ te krijgen voor experimenterruimte. 
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5.2    Subsidieoverzicht 2024 

Er zijn geen vragen of opmerkingen ten aanzien van het subsidieoverzicht. 

 

 

Agendapunt 6 Mededelingen 

 

6.1 Inzet van de ‘Beleefbus’ tussen kerstmarkten van Herzogenrath en 

Kerkrade 

De inzet van de ‘Beleefbus’ wordt als zeer positief ervaren.  

 

 

6.2   Toezichtbrief beoordeling IBT Archief- en Informatiebeheer  

2022/2023  

Er zijn verder geen op- of aanmerkingen ten aanzien van deze brief. 

 

 

 

Agendapunt 7 Rondvraag 

 

De heer Charlier vraagt naar de situatie aan het einde van de Kleickstrasse in Herzogenrath. 

Al langere tijd ligt daar een open ruimte en de inwoners van Kerkrade vroegen of het 

mogelijk was om daar extra parkeerplaatsen te creëren. De heer Dr. Fadavian legt uit dat dit 

perceel eigendom is van een investeerder en dat het op dit moment nog niet mogelijk is om 

precies aan te geven hoe en wanneer het perceel door de investeerder gebruikt zal worden. 

Volgens het oorspronkelijke plan zou er een bedrijfsgebouw worden gebouwd. 

 

Aangezien er geen verdere vragen of opmerkingen zijn, sluit de heer Dr. Fadavian officieel 

om 20:15 uur. 

 

 

Eurode, December 2024 

Cor Chudy 

Sorush Brandenburg 

Steffi van den Berg-Thoennissen 

Ellis Stollman 

Secretariaat Openbaar Lichaam Eurode 

 

Verslag vastgesteld op 27 mei 2025 

 
 

Voorzitter van EURODE,    Secretaris van EURODE, 

 

 

 

Dr. Petra Dassen-Housen    Doris Havertz 


